

RBC Future Launch Scholarships



Foundation



Universities
Canada.



RBC Future Launch Scholarship for Indigenous Youth is now open!

**20 scholarships annually
Up to \$10,000 per year
(for up to four years)**



The **RBC Future Launch Scholarship for Indigenous Youth** will award 20 scholarships annually worth up to \$10,000 per year, for up to four years, to First Nations, Inuit and Métis students across Canada, who demonstrate strong academic performance and community involvement.

- Five (5) scholarships for students majoring in disciplines **related** to the financial services industry
- Fifteen (15) scholarships for students majoring in disciplines **unrelated** to the financial services industry

To be eligible, you:

- self-identify as status Indian*, a non-status Indian, Inuit or Métis
- are a permanent resident or citizen of Canada
- have applied to, or are currently attending, an accredited postsecondary institution in Canada
- maintain a full course load that leads to a recognized degree, certificate or diploma
- have shown strong potential to successfully complete the postsecondary program
- require financial assistance to pursue your education
- are not an RBC employee or a dependent of an RBC employee

*Indian as defined in Section 2(1) of the Indian Act

Online application:

www.rbc.com/indigenousscholarship

Deadline:

Wednesday, January 5, 2022
1:00 p.m. EST

For additional information, see the attached guidelines or contact:
flscholarship@univcan.ca
Toll-free: 1-833-264-4103

Apply Today!

(For helpful tips on applying for a scholarship, visit top five tips on how to apply for a scholarship)

Scholarship Partners Canada, by Universities Canada, is proud to administer the RBC Future Launch Scholarships for Indigenous Youth.



This message delivered by Indigenous Link - Connecting with Indigenous Communities

To be removed from this distribution list, please visit www.opt-out.ca and enter Campaign Code 2
Indigenous Link, PO Box 109 Keewatin, ON P0X 1C0 Phone/ Fax: 1-866-440-7257



La période de présentation des demandes pour les bourses d'études Objectif avenir RBC pour jeunes Autochtones est lancée!

20 bourses d'une valeur pouvant aller jusqu'à 10 000 \$ par année



Dans le cadre du programme de **bourses d'études Objectif avenir RBC pour jeunes Autochtones**, 20 bourses d'une valeur pouvant aller jusqu'à 10 000 \$ par année pendant un maximum de quatre ans seront décernées à des étudiants des Premières Nations, métis ou inuits de partout au Canada qui affichent un bon rendement scolaire et font preuve d'engagement communautaire.

- Cinq (5) bourses seront décernées à des étudiants inscrits dans un programme d'études **relatif** aux services financiers.
- Quinze (15) bourses seront décernées à des étudiants inscrits dans un programme d'études **sans lien** avec les services financiers.

Pour être admissible, un étudiant doit :

- être un Indien inscrit* ou s'identifier en tant qu'Autochtone, Inuit ou Métis;
- être un citoyen canadien ou un résident permanent du Canada;
- avoir présenté une demande d'admission à un établissement postsecondaire reconnu au Canada ou y être actuellement inscrit;
- suivre un programme d'études à temps plein menant à l'obtention d'un grade, d'un certificat ou d'un diplôme reconnu;
- démontrer un grand potentiel à réussir des études postsecondaires;
- nécessiter une aide financière afin de poursuivre ses études.
- Un candidat ne peut pas être un employé de la RBC ou une personne à charge d'un employé de la RBC.

*Conformément à l'article 2 (1) de la Loi sur les Indiens.

Les demandes doivent être présentées en ligne :

www.rbc.com/bourseautochtones

Date limite :

mercredi 5 janvier 2022 à 13 h (HE)

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez consulter les lignes directrices ci-jointes ou envoyer un courriel à

fscholarship@univcan.ca

Sans frais : 1-833-264-4103

Présentez une demande dès aujourd'hui!

(Des conseils pour préparer une demande se trouvent sur la page Cinq conseils pour préparer une demande de bourse d'études)

Partenaires en bourses d'études Canada, une division d'Universités Canada, est fière d'administrer le programme de bourses d'études Objectif avenir RBC pour jeunes Autochtones.

